
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 18. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 996
Det fremgår af artiklen ”Region Hovedstaden fik millioner til psykiatri, men brugte dem i
stedet på at betale af på gæld” i Altinget den 18. marts 2021, at Region Hovedstaden har
brugt knapt 91 millioner ud af den 141 millioner kroner store psykiatripulje fra finanslovs-
aftalen, der tilfaldt Region Hovedstaden, sidste år til at afvikle gæld til leasing af apparater
frem for at ansætte flere varme hænder i psykiatrien.
I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse, om Region Hovedstadens prioritering ligger
inden for det af partierne aftalte i den vedtagne finanslov?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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